

To: Resident of
[BLOCK] [STREET NAME]
[UNIT NUMBER]
SINGAPORE [POSTAL CODE]

PID [PID]

Invitation to participate in a research study **Behaviours on Digital Platforms**

You are invited to participate in a survey as part of the research study on Behaviours on Digital Platforms. This study aims to investigate the various forms of behaviour exhibited on digital platforms and why.

Given the prevalence and reach of digital platforms (e.g. smart phones, social media) in our society today, this research will help us inform policy decisions and devise interventions where necessary to address any issues related to digital platform use in Singapore. This research study is conducted by the Institute of Policy Studies (IPS) Social Lab at the National University of Singapore.

Your participation in this study is entirely voluntary and responses will be kept strictly confidential. The survey will take around 45 minutes.

A trained interviewer from the National University of Singapore will be visiting you soon to conduct the survey.

If you have any questions about this study, you may contact the Principal Investigator, Dr Natalie Pang, at 6601 3223 / 8668 8992, or email ips.soclab.ops@nus.edu.sg .

For an independent opinion regarding the research and the rights of research participants, you may contact a staff member of the National University of Singapore Institutional Review Board (Attn: Dr. Chan Tuck Wai, at 6516 1234 or email at irb@nus.edu.sg).

Your views are important to us and we look forward to your participation in this research.

Thank you.



Dr Natalie Pang
Principal Investigator
Senior Research Fellow, Social Lab
Institute of Policy Studies
National University of Singapore

邀请您参与这项独立调查 电子平台用户行为调查

我们诚意邀请您参与这项独立的研究调查。这项调查的目的是要探讨在社交媒体上所展示的各种行为，并且了解这些行为产生的原因。

鉴于社交媒体对现今社会的穿透力和流行度，这项研究会协助我们制定更有效的政策。研究结果也会帮助我们提出方案来解决任何有关在新加坡使用社交媒体的问题。这项研究是由新加坡国立大学的新加坡政策研究所社会研究室负责。

您能完全按照自己的意愿参与调查，而且收集的资料将会被严厉保密。访问会在 45 分钟之内完成。一位经过培训，来自国立大学的访问者会即将探访你，进行访问。

若你有任何关于这项研究的问题，请用以下的电话号码联络首席研究员 Dr Natalie Pang：6601 3223/8668 8992 或者向 ips.soclab.ops@nus.edu.sg 发电邮。如果您想获取有关这项研究与研究参与者权限的独立意见，您可联系新加坡国立大学的机构审查委员会（致：Dr Chan Tuck Wai，电话：6516 1234 或电邮：irb@nus.edu.sg）。

我们非常注重你的意见，并希望你会同意参加这项研究。

谢谢。



Dr Natalie Pang
高级研究员
新加坡国立大学，
新加坡政策研究所，社会研究室

Undangan untuk mengambil bahagian dalam kajian **Tingkah Laku di Platform Digital**

Anda diundang untuk mengambil bahagian dalam sebuah tinjauan sebagai sebahagian daripada kajian mengenai Tingkah Laku di Platform Digital. Kajian ini bertujuan untuk menyelidik pelbagai bentuk tingkah laku yang dipamerkan dalam platform digital dan sebab tingkah laku tersebut dipamerkan

Memandangkan kelaziman dan jangkauan platform digital (contohnya telefon bijak, media sosial) dalam masyarakat kita sekarang, penyelidikan ini akan membantu kami membentuk keputusan dasar yang lebih baik dan merancang intervensi-intervensi di mana perlu untuk menangani isu-isu berkenaan penggunaan platform digital di Singapura. Kajian ini dikendalikan oleh Makmal Sosial, Institut Pengajian Dasar (IPS) di Universiti Kebangsaan Singapura.

Penyertaan anda dalam kajian ini adalah secara sukarela sepenuhnya dan jawapan-jawapan anda akan dirahsiakan. Tinjauan ini akan mengambil masa lebih kurang 45 minit.

Seorang penemu duga dari Universiti Kebangsaan Singapura akan datang untuk mengendalikan tinjauan ini tidak lama lagi.

Jika anda mempunyai sebarang soalan mengenai kajian ini, anda boleh menghubungi Penyelidik Utama, Dr Natalie Pang, di nombor 6601 3223 / 8668 8992, atau emel ips.soclab.ops@nus.edu.sg.

Untuk mendapatkan pandangan bebas mengenai penyelidikan ini dan hak-hak peserta penyelidikan, anda boleh menghubungi ahli staff Lembaga Semakan Semula Institusi di Universiti Kebangsaan Singapura (Untuk perhatian: Encik Chan Tuck Wai, di nombor telefon 6516 1234 atau e-mel ke irb@nus.edu.sg).

Pandangan anda adalah penting bagi kami dan kami mengalu-alukan penyertaan anda dalam kajian ini.

Terima kasih.



Dr Natalie Pang
Penyelidik Utama
Felo Penyelidik Kanan,
Makmal Sosial Institut Pengajian Dasar,
Universiti Kebangsaan Singapura